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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2025. gada 11. martā         Nr. SK/25/3 

Tukuma novada domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2025. gada 

11. martā plkst. 9.00, Talsu ielā 4, Tukumā. 

Sēdi plkst. 9.00 atklāj un vada Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības 

sekretāre Indra Litke. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts, kas pievienots sēdes materiāliem dokumentu vadības 

sistēmā “Lietvaris”. 

 Sēdē piedalās Komisijas locekļi: Juris Kožeurovs, Ainārs Plezers, Varis Krūmiņš, Aivo 

Bučiņš, Laura Stūrīte, Haralds Lučkovskis, Sergejs Kovaļovs, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps, 

Kristaps Gotfrīds, Ilvars Auseklis, Inga Priede, Uldis Ersts. 

Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Jānis Eisaks, Dace Liepiņa-Zusāne, Andis Švāns, 

Normunds Šērs, Reinis Duksītis, Modris Liepiņš, Kaspars Valdmanis, Lauris Strautmanis. 

Darba kārtībā: 

1. Par finansiālu atbalstu X dalībai Pasaules čempionātā karpu makšķerēšanā jauniešiem U22. 

2. Par finansiālu atbalstu FIBA Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanai. 

1. § 

Par finansiālu atbalstu X dalībai Pasaules čempionātā  

karpu makšķerēšanā jauniešiem U22 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Sandis Čilipāns, Haralds Lučkovskis, Varis Krūmiņš, Sergejs 

Kovaļovs. 

Sandis Čilipāns informē, ka saņemts Latvijas karpu makšķerēšanas asociācijas iesniegums 

ar lūgumu atbalstīt Tukuma novada iedzīvotāja X dalību Pasaules čempionātā karpu makšķerēšanā 

jauniešiem, kura norises vieta būs Itālijā. 

Juris Kožeurovs papildina, ka X minētajā Pasaules čempionātā Latvijas izlases sastāvā 

piedalījies iepriekšējā gadā, kur izcīnījis trešo vietu, piebilst, ka Latvijas karpu makšķerēšanas 

asociācija ir atzīta Latvijas sporta federācijā, tātad arī šis ir atzīts sporta veids. Asociācija 

iesniegumā lūdz atbalstu 720 EUR apmērā. 

Sandis Čilipāns atzīmē, ka šādos gadījumos Komisija parasti ir atbalstījusi iesnieguma 

iesniedzēju 400 EUR apmērā, neredz iemeslu, kādēļ šoreiz to nedarīt. 

Haralds Lučkovskis uzskata, ka makšķerēšana nav sporta veids, bet gan izklaide, tādēļ 

balsos pret naudas piešķiršanu. 

Komisijas locekļi diskutē par makšķerēšanu kā sporta veidu. 

http://www.tukums.lv/
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Sandis Čilipāns aicina Komisijas locekļus balsot par finansiālu atbalstu X 400 EUR 

apmērā. 

Atklāti balsojot, ar 11 (vienpadsmit) balsīm par (Sandis Čilipāns, Juris Kožeurovs, Varis 

Krūmiņš, Laura Stūrīte, Sergejs Kovaļovs, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps, Kristaps Gotfrīds, 

Ilvars Auseklis, Inga Priede, Uldis Ersts), ar 1 (vienu) balsi pret (Haralds Lučkovskis), atturas – 

nav, 

Komisija nolemj: atbalstīt 400 EUR apmērā X dalību Pasaules čempionātā karpu 

makšķerēšanā jauniešiem, un virzīt jautājumu izskatīšanai Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 

Plkst. 9.11 ierodas Ainārs Plezers. 

1. § 

Par finansiālu atbalstu FIBA Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanai  

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Juris Kožeurovs, Kristaps Gotfrīds, Varis Krūmiņš, Sergejs Kovaļovs, Sandis Čilipāns. 

Sandis Čilipāns informē, ka saņemts Latvijas basketbola savienības iesniegums ar lūgumu 

atbalstīt FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā sarīkošanu Kandavā 2025. gada 14.–

16. jūlijā, aicina Kristapu Gotfrīdu pastāstīt vairāk par minēto pasākumu. 

Kristaps Gotfrīds papildina, ka vasarā Kandavā tiks atklāts jauns basketbola laukums, tādēļ 

pieteicis Kandavu Nāciju līgas posma rīkošanai. Informācija tika saņemta jau pēc tam, kad bija 

pieņemts pašvaldības budžets, tādēļ ir lūgums sacensību rīkošanai piešķirt 9970 EUR. Kristaps 

Gotfrīds skaidro, ka sacensībās piedalīsies 48 spēlētāji, kuriem būs jānodrošina ēdināšana, 

dzīvošana un transports, papildus ieradīsies salīdzinoši liels atbalstošais personāls, līdzjutēji, kuri 

paši maksās gan par dzīvošanu, gan ēdināšanu, līdz ar to nodrošinās papildu ienākumus 

uzņēmējiem un papildu nodokļu ieņēmumus, pēc provizoriskiem aprēķiniem tie varētu būt 

aptuveni 40 000 EUR. 

Varis Krūmiņš uzskata, ka vispirms vajadzēja sakārtot finansējuma jautājumu un tikai tad 

organizēt pasākumu. 

Sergejs Kovaļovs atzīst, ka tas ir plaša mēroga pasākums un būtu atbalstāms. 

Plkst. 9.22 ierodas Aivo Bučiņš. 

Komisijas locekļi diskutē par FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanas 

niansēm.  

Sandis Čilipāns atzīst, ka Komisijas rīcībā nav tādas naudas, tādēļ Komisijas locekļi varētu 

tikai atbalstīt šāda finansējuma piešķiršanu minētajām sacensībām un virzīt jautājumu izskatīšanai 

Izglītības, kultūras un sporta komitejā, aicina balsot par šādu lēmumu. 

Atklāti balsojot, ar 11 (vienpadsmit) balsīm par (Sandis Čilipāns, Juris Kožeurovs, Varis 

Krūmiņš, Laura Stūrīte, Sergejs Kovaļovs, Mārtiņš Tīss, Haralds Lučkovskis, Normunds Velps, 

Ainārs Plezers , Ilvars Auseklis, Inga Priede, Uldis Ersts), pret – nav, 2 (divi) atturas (Kristaps 

Gotfrīds, Aivo Bučiņš), 

Komisija nolemj: atbalstīt finansējuma piešķiršanu FIBA U-23 Nāciju līgas posma 

3x3 basketbolā organizēšanai un virzīt jautājumu izskatīšanai Izglītības, kultūras un sporta 

komitejā. 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas 

parlamenta un padomes regulas (ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz 

personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās 

daļas (c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku pienākumu. 

Sēdi slēdz plkst. 9.30. 

Komisijas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokolists     (personiskais paraksts)  I. Litke 


